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Gosia: Pozdravljena Swaruu! Nadaljujemo danes z nekaterimi pogosto zastavljenimi vprašanji, ki 

sem jih prejela pred kratkim. Na to vprašanje si že odgovorila v enem od svojih člankov, vendar 

je tu še enkrat za nove ljudi... 

 

Ali je Zemlja ploščata? Zdaj počakaj trenutek, morda mi boš rekla, da je... 

 

Swaruu (9): Kaj pa, če to storim? 

 

Gosia: Mislim, da se bom prilagodila... 

 

Swaruu (9): Resnica in resničnost nista nekaj stalnega. Odvisna je od vsake osebe, vsake zavesti 

in njenega individualnega stališča ter njenih individualnih prepričanj in idej. 

  

Za marsikoga je ravna, ker v to verjamejo, zato to manifestirajo zase. Absolutne resnice ali 

resničnosti ni. Vse je relativno za vsakega posameznika in vse je mogoče. 

 

Gosia: Bojim se, da ljudem ta odgovor ne bo preveč všeč, Swaruu. Za obliko Zemlje mora obstajati 

neka objektivna resničnost. 

 

Swaruu (9):  To sem nameravala storiti. Zdaj, ko sem rekla, da z moje perspektive in od tu Zemlja 

ni ravna, tudi ni okrogla, je polkroglasta toroidna ploska na polih z luknjo v vsakem ..., tako jo 

vidim od tu. 

 

Gosia: To mi je bolj všeč. 

 

Swaruu (9): Z vidika manifestacije materije ne morete manifestirati ničesar, če to ni v skladu z 

določenim energijskim matematičnim geometrijskim vzorcem. Ničesar ne boste manifestirali 

zunaj te svete geometrije. 

  

Da bi manifestirali planet ali kar koli velikega ali majhnega, potrebujete torusni geometrijski 

objekt, ki je matematično izražen s Fibonaccijevim zaporedjem števil ..., celica, jabolko, planet in 

atom, ... Vsi so odvisni od geometrije Fibonaccijevega številskega zaporedja, ki se bo manifestiral 

kot torus, nato pa kot geometrijski vzorec, sestavljen iz več torusov, ki tvorijo nekaj večjega. Vse 
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in karkoli se manifestira na ta način, zato je planet lahko le velik torus. Zato teorija o ploščati 

Zemlji ne drži vode. 

 

Gosia: Wau! To je zame nekaj novega. Od kod torej izvirajo ideje o ploščati Zemlji? Kabala? 

 

Swaruu (9): Da, izvirajo iz Kabale. Gre za dvodimenzionalno super omejeno in omejujoče 

razmišljanje. Njegov namen je zmesti in odvrniti pozornost. 

 

Gosia: Razumem! 

 

Pred časom si rekla, da lahko z namero vplivamo na frekvenco krajev ..., vendar le na kraje, v 

katerih se nahajamo? Nekdo me je vprašal... 

  

Če se v Barceloni z 20.000 ljudmi osredotočimo na željo, da se zemlja v Jemnu ustavi, se bo 

vibracija v Barceloni dvignila ..., vendar bo to samo povzročilo neusklajenost negativnih lokalnih 

dogodkov, vibracija v Jemnu pa bo še naprej nizka in naše izkušnje ne bodo sovpadale z njihovimi 

..., vojna v Jemnu se bo nadaljevala. 

 

Swaruu (9): Ne, vplivate povsod, kamor gre vaša pozornost, kamor gre tudi vaša namera. 

Če ste v Barceloni, boste vplivali tudi na Barcelono, vendar boste vplivali tudi na Jemen. Vaša 

zavest je zunaj fizičnega, ker ni fizičnega, zato zanjo pojmi razdalje, kot sta tukaj in tam, ne 

obstajajo. 

 

Gosia: Kako lahko z mislimi vplivamo na Matrico in kako lahko nanjo vplivamo. 

Ali podzavestni um vpliva na Matrico v enaki meri kot zavestni um? 

 

Swaruu (9): Da, podzavest vpliva na Matrico bolj kot vaša zavest / vednost. Zato je delo na 

notranjih sencah tako pomembno. 

  

"Dokler nezavedno ne postane zavestno, se bo za posameznika manifestiralo kot usoda." Kot je 

dejal Carl Gustav Jung. Delo na sencah je ena najpomembnejših tem, ki jih je treba deliti z ljudmi. 

 

Gosia: Ok. V tem primeru se bomo v nekem trenutku posvetili temu vprašanju. Zdaj ..., vsi me 

sprašujejo o Kryon ... Law of One in Ashtar Sheran ... Ali so to dobri viri? 

 

Swaruu (9): V tem trenutku nisem prepričana, kaj to je. 

Kryon, potrjeno, 7D svetlobno bitje. Če je to res Kryon, ki ga kanalizirajo, seveda. On je v redu in 

zelo dober, vendar opozarjamo, da je lahko kontaminiran, saj gre za kanaliziranje. 

  

Ashtar, Alaniso itd., Kabala je ustvarila dezinformatorja. Vem, da govorijo lepe stvari, vendar so 

lažne. Ashtarja ni! Mi bi to vedeli. Ashtar je Matrica! 

 



Gosia: In s kakšnim namenom bi ga vsadili, če je sporočilo krepčilno? Samo govorim, ker ne 

poznam natančno njegovega sporočila ... 

 

Swaruu (9): Sporočilo ni opolnomočenje, ampak je "lepo". Velika razlika. 

Namen in sporočilo je, da bi se ljudje približali katoliški Cerkvi. V bistvu gre za isto katoliško vero, 

prilagojeno sodobnemu času z dodatkom vesoljskih ladij. 

To je lažno, kot je le lahko lažno! 

 

Gosia: Ok, zdaj pa samo kot miselno radovednost ... Kot vedno praviš, da je vse resnično, če je 

resnično za tebe ... 

Ali ni mogoče, da so ljudje s svojimi prepričanji manifestirali Ashtarja in zdaj je Ashtar nastal in 

pošilja sporočila v njihovem vesolju? Saj praviš, da stvari uresničujemo s svojimi mislimi. To je 

nekaj, s čimer se spopadam. 

 

Swaruu (9): Če v to dovolj verjamejo, da, jim to postane resničnost. 

 

Gosia: V tem smislu bi lahko bil resničen in pošiljal resnična sporočila, saj obstaja veliko 

vzporednih svetov. 

 

Swaruu (9): Da in tudi Velikonočni Zajček. Za vsakega posameznika obstaja vzporedni svet, 

vzporedno vesolje, oni so Vir, oni so ustvarjalci svojega vesolja. 

 

Gosia: V njihovem bi torej lahko bil Ashtar, kajne? 

 

Swaruu (9): Vse, kar želijo ... 

 

Gosia: Okej, torej na ta način nima smisla razpravljati o tem, kaj je resnično in kdo je resničen in 

kdo ni! 

 

Swaruu (9): Pravilno! 

V tem razširjenem pogledu je vse brezpredmetno, in kot vedno pravim, vsakdo vidi in živi točno 

to, kar mu je namenjeno. 

 

Gosia: (9): Torej naj sploh rečem, da Ashtar ne obstaja? 

Ali ne bi opazovali naše nadvlade nad resničnostjo, v kateri so, kjer bi Ashtar lahko zelo obstajal? 

  

Tudi, če bi rekli, da nekaj ne obstaja, bi bilo to neke vrste vsiljevanje, mar ne? 

Ker po njihovem prepričanju vse obstaja ..., ampak potem, ..., kakšen smisel ima potem 

pregledovanje zgodovinskih zapisov? Vse to je zmedeno ... 

 

Swaruu (9): Moramo živeti v shizofreni resničnosti. O tem smo že govorili. 

Zato moramo v okviru svojih malih vlog Gosie in Swaruu povedati, kaj si mislimo o Ashtarju. 

  



Če nasprotujemo Ashtarju, nasprotujemo Katoliški Cerkvi. Od tam je prišel. Vatikan je bil tisti, ki 

je prišel na idejo o Ashtarju. 

  

Z vidika 3D je pravilen odgovor za ljudi naslednji: Ashtar je stvaritev Vatikana in vse to je lažno, in 

to je dejstvo. 

 

Gosia: Ok, ostanimo torej pri tem, ker če bi ostali pri metafizični perspektivi ... 

 

Swaruu (9): Ok. 

 

Gosia: Ok. Naslednje vprašanje: Povedala si, da je v Evropi in ZDA več Matrice ... Zakaj je v Evropi 

in ZDA več Matrice? 

 

Swaruu (9): Ker so sami Matrica, omejujoče ideje, vse, kar nadzoruje dojemanje resničnosti, kar 

se vsiljuje ljudem, kaj je resnično in kaj ne, njihove vrednote, morala, lažna znanost ... Vse prihaja 

od tam. 

 

Gosia: Ok in povezano vprašanje: Če je 3D Matrica v Evropi in Latinski Ameriki različna v dozah in 

je Evropa bolj gosta ... Zakaj ima Latinska Amerika več socialnih problemov? Revščino itd. kot v 

Evropi? 

 

Swaruu (9): To ni zato, ker je v enem ali drugem kraju več ali manj Matrice. Pomeni le, da imajo 

ti kraji v okviru iste Matrice različne vloge. 

  

Kar sem mislila z manj ali več Matrice, je bilo povezano le z luninimi in elektromagnetnimi prenosi 

kot žariščnimi točkami ... Toda v resnici je vsak človek Matrica. Torej so vloge, ki jih igrajo 

posamezna mesta, zunanji odsev ravni zavesti ljudi na teh mestih. 

 

Gosia: Odlično! Razumem. Vprašanje, ki se pogosto ponavlja, je tole: 

Če so Taygetci v peti gostoti in je tudi vse zunaj Zemlje v peti gostoti ter ujamejo in blokirajo ladje 

Kabale, Reptile SSP itd. To pomeni, da so tudi ti v 5. gostoti? 

 

Swaruu (9): Reptili in Kabala, globoka Kabala so v 3. in 4. gostoti, komaj prasknejo nižjo 5. gostoto. 

 

Ladje tajnega vesoljskega programa, ki so nekoč prosto krožile po vesolju, so bile res v 5. gostoti 

in so z različnimi triki pobegnile iz 3D in so bile zelo nevarne, saj so s seboj nosile vse destruktivne 

ideje Matrice. In tem ladjam SSP so poveljevali Reptili. Zato jih je morala Federacija ustaviti. 

 

Gosia: Ok, naslednje: Zakaj niste mogli zamenjati teh reaktorjev in starih strojev na Luni s 

taygetsko in tehnologijo, ki ste jo razvili v zadnjih 12.500 letih? 

 

Swaruu (9): O, da, lahko. Vendar nas zamenjava teh reaktorjev ne zanima, saj Matrico 

raztapljamo in ne podaljšujemo njene življenjske dobe. 



Hočem reči, da če bi reaktor prehitro odpovedal, bi ga morali nadomestiti z začasnim virom 

energije. Ti lunarni reaktorji so stara tehnologija. Gre za ionizirajoče jedrske fuzijske reaktorje, ki 

temeljijo na obogatenem uranu. So strupeni. 

 

Gosia: To je smiselno. Torej vas ne zanima, da bi trajali dlje, želite, da jih ni več! 

  

Nekateri sogovorniki so trdili, da govorijo z različnimi rasami ..., toda kako lahko vemo, da je to, 

kar želijo, dobro za človeštvo? Kako jih razločiti? Toliko je kontaktnih oseb. To ljudi zmede. In 

nekateri imajo različne vrste informacij. 

 

Swaruu (9): Ali so pozitivni, lahko ugotovite le s svojim notranjim občutkom in spoznanjem. 

Vendar pa obstaja nekaj stvari, ki pomagajo: 

  

A.) Pozitivne rase vas bodo vedno opozarjale na Matrico ter na Kabalo in Archone, ki vas 

izkoriščajo. 

B.) Pozitivne rase ne bodo nikoli ničesar zahtevale v zameno za svoje informacije ali za to, kar 

dajejo. 

C.) Pozitivne rase vam nikoli ne bodo vsilile svoje ideje ali načrta. 

  

Druga sporočila, ki mnoge ljudi zmedejo, so lahko resnična ... Zapomnite si, da če je nekaj v 

nasprotju z drugo stvarjo, to še ne pomeni, da je nujno ena ali druga stvar napačna. Oboje je 

lahko resnično, oboje je lahko napačno, eno ali drugo je lahko resnično ali napačno. 

  

Še enkrat, imamo opravka z več resničnostmi, več zornimi koti, več časovnimi linijami. Če se torej 

držite enega koncepta in ne drugega, to pomeni le, da se frekvenčno ujemate s to informacijo in 

ne z drugo. 

 

Gosia: In prav tako imamo več ras, od katerih vsaka podaja svojo realnost v perspektivi. 

 

Swaruu (9): Da, to je res! 

 

Gosia: Rekla si, da vas bodo pozitivne rase vedno opozarjale na Matrico ter na Kabalo in Archone, 

ki nas izkoriščajo. Samo zaradi argumenta... 

  

Sveto pismo na primer opozarja tudi na padle angele ali demone ... in obstajajo ljudje, ki pravijo, 

da so nezemljani demoni, torej je to res ključni element? Vedno bodo obstajale entitete, ki bodo 

opozarjale na druge. 

 

Swaruu (9): Ali res želite iti po tej poti? 

Mi smo njihovi sovražniki - Reptilov. Seveda bodo rekli, da smo demoni. To govorijo odkrito in to 

govorijo že tisočletja. 

 



Mi, Taygetci, smo tisti, ki smo dali modrost Evi v Rajskem Vrtu. In Jaz, kača kot v verigi DNK, vaša 

sorodnica, ženska modrost, vam (Evi) ponovno dajem te informacije. Mi smo demoni zanje in za 

vsakogar, ki je z njimi usklajen, toda potem spet njihova perspektiva. 

  

Mi nismo tisti, ki jedo otroke v Vatikanu. Mi smo tisti, ki pravimo, da pazite, da se z vami igra 

kuščar in ne kača, ki vas miselno obvladuje in žre vaše mladiče. 

 

Gosia: Okej. Pojdimo k drugemu vprašanju: Katerim drugim sogovornikom je treba zaupati, za 

katere veš? 

 

Swaruu (9): Veliko drugih kontaktov in kontaktnih oseb je vrednih zaupanja. To je odvisno tudi 

od vas. Odvisno je od tega, ali se vibracijsko ujemate z njimi ali ne. Za enega in ne za drugega. 

  

Bodite modri! Vedite, da je veliko prevar! Povežite se z Virom in bodite odgovorni zase in za to, v 

kar verjamete. Bodite odgovorni za svoj osebni svet. 

 

Gosia: Katerega od njih lahko priporočiš, da se mu sledi? 

 

Swaruu (9): Da, ne ravno ljudi, ki kanalizirajo, morda le kot Esther-Abraham, Kryon in zelo malo 

drugih ..., vendar obstajajo duhovni učitelji, ki so zame ali po mojem mnenju veliko bolj dragoceni. 

  

Obstaja eden, ki mi je zelo všeč... Teal Swan, znana tudi kot Teal Scott. Obstajajo tudi drugi, mnogi 

drugi, kot je na primer Bentinio Massaro ..., vendar je Teal Swan po mojem skromnem mnenju 

najboljša. 

 

Gosia: Nekdo mi je zastavil to vprašanje: Kaj se zgodi, ko ne vemo, kaj bi morali v življenju početi? 

Ne vemo, zakaj smo tukaj, in čutimo, da naša družina in naš izvor nista od tod, in razočarani smo 

nad sistemom, ker vemo, da ni naraven, in to nas boli ter nas teži v srcu. 

 

Kako prebroditi ta občutek? 

 

Swaruu (9): Zavedati se morate, kaj je. Informirajte se, kolikor je le mogoče. 

Najprej morate popolnoma razumeti, kaj ste, tudi če ne morete natančno določiti svojega 

zvezdnega izvora. To ni tako pomembno kot to, kdo ste zdaj in kdo boste jutri, le da ne morete z 

gotovostjo vedeti nobene podrobnosti o tem, kaj ste, le to, da niste z Zemlje. Sprejmite to in 

sprejmite svoje notranje znanje in intuicijo. 

 

Če čutite, da je nekaj resnično in resonira z vami, potem je to resnično. 

  

Zakaj ste tam? Odgovor je tako preprost, da ga ne morete videti ... 

Tam ste, da bi živeli življenje, čutili in se učili iz izkušnje človeškega bitja, biti zvezdno seme in 

svetlobno bitje v človeški obliki. Če se počutite izgubljene, če razmišljate, da morate storiti več in 



da samo zapravljate čas, ali če imate kak drug izgovor v tem smislu ... Vedite, da je edino, kar 

morate vedeti, to, da je vaše poslanstvo živeti svoje življenje. 

 

Sledite svojemu veselju. Karkoli vas resnično in iskreno osrečuje, je tam vaše poslanstvo in bo 

tudi naravno povečalo vašo frekvenco. To pa bo povzročilo, da boste šli v pozitivno spiralo, v 

kateri boste lahko postopoma vedno bolj srečni. 

 

Ko ne morete zdržati ob pogledu v sistem na vse grozne stvari, ki se dogajajo okoli vas, morate 

vedeti, da vse to niste vi. 

Sistem vas poskuša potegniti navzdol, da bi se oddaljili od svojega veselja, od svojega poslanstva. 

  

Na to mesto vstopite brez strahu, vedoč, da vam bo uspelo, vedoč, da se boste spomnili bistva 

tega, kar ste, vedoč, da boste premagali ovire v življenju. Tam vas ne more nič raniti! Nič! Preživite 

vse tudi, če telo, vaše telo morda ne. 

  

Storite, kar lahko, da pomagate drugim, zlasti tistim, ki so v stiski, zlasti, če niso ljudje, živali. 

Vendar ne pozabite, da lahko storite le toliko in sprejmite to, kar lahko storite, ter svoje omejitve. 

  

Bodite dovolj močni, da boste zdržali bolečino, ki jo prinaša prisotnost. Pozneje se vam bo to zelo 

obrestovalo. Preden ste šli tja, ste vedeli, kako bo in ste to prostovoljno sprejeli. 

Ne pozabite, da ste tam zato, da odigrate določeno vlogo, vendar niste vi tista vloga, ki jo igrate. 

Vedno ste veliko več. Ste zvezdno bitje. 

  

Zapomnite si, da ne morete nadzorovati drugih, in zapomnite si, da čeprav želite pomagati in 

morate pomagati kot del svoje vloge tam, lahko v vsakem trenutku storite le toliko. Zato, prosim 

ne pozabite, da ste zelo dragoceni in da morate predvsem poskrbeti zase in za svoje potrebe. 

  

Vse, kar je materialnega, vas bo na koncu frustriralo, saj je začasno in ga boste v nekem trenutku 

izgubili. To, kar ste in kar se naučite in izkusite, je vedno z vami, ker bo to za vašo dušo, saj svojo 

dušo ustvarjate sproti in tako, kot vam je všeč. 

  

Predvsem pa sledite tistemu, kar vas resnično osrečuje. To je vaše poslanstvo ... živeti, da bi imeli 

življenje. 

Če čutite, da želite početi kaj drugega in to resnično resonira z vami, potem, to je vaša pot, četudi 

vam drugi morda pravijo, da to ni logično. Sledite ter zaupajte svoji intuiciji in instinktom Ti so 

modri. In nikoli niste sami, saj so z vami ves čas duhovni vodniki. 

  

Vi ste Vir! 

 

Gosia: Hvala! Resnično želim, da veš, da te zelo cenimo za vse, kar nam posreduješ. 

 

Swaruu (9): Delam le to, kar lahko, tako kot vsi ostali. 

 



Gosia: Tudi jaz želim, da veš, da si zelo posebna in ljubljena. Vedi, da te vse te ure, ki jih preživiš 

z nami, vidim, tvojo dušo vidim in prepoznavam jaz, pa tudi vesolje samo. Kajti jaz sem Vir, jaz 

sem vesolje in jaz te vidim! 

 

Swaruu (9): Hvala lepa zelo! Nobena beseda ne zadostuje ... Zaradi tebe jokam! 

 

Gosia: In zaradi tebe jokam tolikokrat! Do naslednjič, Swaruu! Zelo te imamo radi! 

 

Swaruu (9): In tudi jaz vas imam vse rada! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


